
Üzemi tanács választás 2025 

Dr. Barbarics Tamás, VIK Szélessávú Hírközlés és Villamosságtan tanszék 

Egyetemi docens, FDSz-VIK kari titkár. Nős, 3+2 gyermek apja. 

1989-től vagyok egyetemi polgár, 94-től doktorandusz, 97-től munkavállaló. 

3 diplomát (erősáramos villamosmérnök-94, orvos-biológus mérnök-99, 

vezetés szakos közgazdász-2015) és egy PhD dolgozatot (2003) készítettem 

itt. 95-óta vagyok tagja az FDSz-nek, 2014-óta vagyok a VIK kari titkára. A 

2023-óta vagyok tagja a Közalkalmazotti tanácsnak, amelynek 

elnökhelyettese voltam. Tagja vagyok a Kollektív szerződésről tárgyaló 

bizottságnak az FDSz színeiben.  

Egyetemi munkámon túl villamosmérnöki tervezésekkel foglalkozom, illetve 

jelenleg megbízott elnökként vezetem a Műszaki Igazságügyi Szakértői 

Testületet. 

Az Üzemi tanácsban folytatni szeretném a Közalkalmazotti Tanács alatt megkezdett munkát, dolgozni 

azért, hogy az egyetem összes munkavállalójának a jogait képviselhessem a megfelelő fórumokon, 

kiállhassak a problémáik megoldásának érdekében. 

Munkám során mindig a nyitott párbeszédre, az együttműködésre és a munkavállalói érdekek hiteles 

képviseletére törekszem. Meggyőződésem, hogy egy jól működő Üzemi Tanács alapja a bizalom, az 

átlátható kommunikáció és a folyamatos jelenlét a dolgozók mindennapi ügyeiben. A jövőben 

kiemelten fontosnak tartom a dolgozók tájékoztatásának javítását, valamint a vélemények és 

visszajelzések aktív becsatornázását a döntéshozatalba. Hiszek abban, hogy mindenki hangja számít, 

és az Üzemi Tanácsban végzett munkám során azért szeretnék dolgozni, hogy minden munkatárs 

érezze: van, aki meghallgatja, képviseli és cselekszik is érte.  


